
 

ПРОТОКОЛ ЗАСІДАННЯ ГР від 29.03.2016 р. 

 

Головуючий зборів: Спринський Іван 

Секретар зборів:  

 

 

1. Зареєструвалися 32 члена ГР.  

Більшість від чисельного складу ГР присутня.  

 

 

Лічильна комісія: Білас С., Середюк В. 

Голосували:  

ЗА – 32  

ПРОТИ - 0 

УТРИМАЛИСЬ - 0 

 

Є ПРОПОЗИЦІЯ РОЗПОЧАТИ ЗАСІДАННЯ ГР. 

 

Голосували:  

ЗА – 32  

ПРОТИ - 0 

УТРИМАЛИСЬ - 0 

 

ЗАСІДАННЯ ГР ВВАЖАЄТЬСЯ ВІДКРИТИМ. 

Є ПРОПОЗИЦІЯ ЗАТВЕРДИТИ ПОВІСТКУ ДНЯ – В ЦІЛОМУ. 

ІНШІ ПРОПОЗИЦІЇ? (повістка дня – додається) 

 

Голосували:  

ЗА - 32 

ПРОТИ - 0 

УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

 

ПО 1-МУ ПИТАННЮ виступив Перший заступник начальника 

управління Целень Я.П.  

Виступив та наголосив, що вся інформація, щодо підготовки площ під лісові 

культури, графіки посадки та ін. розміщена на сайтах лісогосподарських 

підприємств. Станом на 29.03.2016р. план посадки рівнинними лісгоспами 

виконаний на 90%. Гірські райони за сприятливих погодних умов закінчать 

посадку до кінця квітня.  

 

Розпочали обговорення: Майборода В.А. задав питання, щодо природного 

поновлення лісових культур. 

Целень Я.П. відповів, що зведені відомості проектів природного поновлення на 

2016 рік теж розміщені на сайтах лісогосподарських підприємств, у відомості 

окремо вказано: квартал, виділ, площа, характеристика ділянки (порода, склад) 



та намічені заходи зі сприяння природному поновленню і передбачувальний 

склад насадження. Окремо по кожній ділянці визначено рік переведення у 

вкриті лісовою рослинністю землі. І якщо в когось є конкретні запитання, щодо 

конкретних ділянок, то він готовий дати відповідь у робочому порядку.  

Кулинич О. – задав конкретне запитання, щодо співвідношення вирубки та 

насадження. 

Целень Я.П. відповів, що лісогосподарським підприємствам дається до 2-ох 

років для посадки лісових культур. Згідно планів 2015-2016 років засаджено 

площ більше, ніж вирубано за рахунок заліснення нових площ. 

На запитання, щодо відновлення коштів на лісовідновленні роботи Целень Я.П. 

відповів, що вперше за останніх 50 років лісова галузь, взагалі, не отримала 

бюджетного фінансування. І якщо Львівська область проводить ці роботи за 

рахунок коштів отриманих від господарської діяльності, то Херсонська та ін. 

південні області власних коштів практично не мають.  

Спринський І.М. запропонував завершити обговорення та висловити 

пропозиції, щодо оцінки проведення лісокультурної компанії у 2016 році. 

Поступили пропозиції визнати лісокультурну компанію 2016 році – 

задовільною в цілому.  

 

Голосували:  

ЗА – 28 

ПРОТИ - 2 

УТРИМАЛИСЬ - 0 

 

Прийняли  рішення: 

 

Проведення лісокультурної компанії у 2016 р. лісогосподарськими 

підприємствами Львівського обласного управління лісового і мисливського 

господарства - визнати задовільною в цілому.  

 

Секретаріату ГР до 1 квітня 2016 оприлюднити на сайті ГР інформацію 

Першого заступника начальника управління Целеня Я.П. та рішення ГР 

по 1-шому питанню. 

 

 

Переходимо до 2- го питання  

 

Доповідач - Заступник голови ГР Спринський І.М.  

 

Тези виступу додаються.  

  

Співдоповідач - Перший заступник начальника управління Целень Я.П.  

 

Під час обговорення Спринським І.М. була внесена пропозиція –  позбавити 

голоса Кулинича О. за неетичну поведінку та некоректні висловлювання щодо 

інших членів ГР.  

 



Голосували:  

ЗА - 28 

ПРОТИ - 0 

УТРИМАЛИСЬ - 0 

 

 

Запропоновано:  
Прийняти інформацію Спринського І.М. та Целеня Я.П. - до відома.  

 

Активізувати діяльність членів ГР та адміністрацій лісогосподарських 

підприємств в частині комунікації з громадськістю. 

 

 В складі наступної ГР передбачити комісію, щодо комунікації з громадськістю, 

ЗМІ та більш обширного висвітлення діяльності ГР на сайтах та інших ЗМІ.  

 

 

Голосували:  

ЗА - 28 

ПРОТИ - 0 

УТРИМАЛИСЬ - 0 

 

 

По 3-ому питанню виступив голова комісії – Піско Б.Й.  

Він наголосив, що всі користувачі мисливських угідь мають бути в однакових 

умовах щодо строків полювання, конкретних дат відкриття та закриття 

полювання на певний вид мисливських тварин, дні полювання протягом тижня 

та порядок його здійснення у межах строків визначених Законом України «Про 

мисливське господарство та полювання». 

 

 

Після активного ОБГОВОРЕННЯ доручили: Піско Б.Й. спільно з відділом 

мисливствознавства ЛОУЛМГ  провести розширену нараду усіх користувачів  

мисливських угідь області за участю представників державних 

природоохоронних органів, ветеринарної служби, Національної поліції.  

Інформацію щодо проведення зборів розмістити на ЛОУЛМГ. 

 

Голосували:  

ЗА - 30 

ПРОТИ - 0 

УТРИМАЛИСЬ - 2 

 

 

 

Переходимо до 4-ого питання 

 

У відповідь на звернення ЛОУЛМГ була створена комісія котра виїжджала в 

с.Сможе і склала відповідну довідку по перевірці. За результатами роботи 



комісії виступив – Приндак В.П., який детально доповів, що основними 

претензіями мешканців були: порушення при проведенні санітарних рубок, 

захаращеність ділянок неліквідком, усихання лісів, руйнування сільських доріг 

та замулення потічків. На звинувачення Кулинича О., щодо не професійності 

комісії, Спринський І.М. запропонував: доручити Кулиничу О. юридичну 

підтримку мешканців с.Сможе, щодо звернення їх в правоохоронні органи. Про 

стан розгляду скарги Кулиничу О. доповісти на наступному засіданні ГР.  

 

 

Голосували:  

ЗА - 30 

ПРОТИ - 0 

УТРИМАЛИСЬ - 0 

 

 

ПЕРЕХОДИМО ДО 5-ОГО ПИТАННЯ 

 

В травні місяці 2016 року закінчуються повноваження діючої ГР при ЛОУЛМГ. 

Згідно постанови Кабміну на засіданні діючої ГР має бути створена ініціативна 

група, щодо підготовки та проведення установчих зборів ГР при ЛОУЛМГ. 

 

Ініціативна група утворюється ГР не пізніше ніж за 60 календарних днів до 

визначеної дати проведення установчих зборів.  

 

Кількісний і та персональний склад ініціативна група затверджує ГР на своєму 

засіданні. 

 

До складу ініціативної групи входять члени діючої ГР та  представники органу, 

при якому утвор. ГР.  

 

Персональний склад ініціативної групи, оприлюднюється на офіційному веб-

сайті протягом 5 робочих днів з дня її утворення. 

 

Обрання членів ініціативної групи з підготовки проведення установчих зборів 

нового складу ГР при ЛОУЛМГ. Запропонували обрати ініціативної групи у 

кількості 19 осіб, в тому числі:  8 представників – діючої ГР, 3 представники – 

ЛОУЛМГ та 8 – нових представників громадських організацій.  

Спринський І.М. наголосив, що список ініціативної групи залишається 

відкритим і долучитися можуть усі бажаючі. 

Кулинич О. відвів свою кандидатуру. 

Запропоновано обрати головою ініціативної групи Спринського І.М., а 

секретаря  - Біласа С. 

 

Голосували:  

ЗА - 29 

ПРОТИ  - 1 

УТРИМАЛИСЬ - 2 



 

 

Вирішили: 

Доручити секретаріату в терміни до 04.04.2016р. оприлюднити на офіційному 

сайті ЛОУЛМГ персональний склад ініціативної групи.  

 

Призначити збори ініціативної групи 12.04.16 року о 11.00 год., в приміщенні 

ЛОУЛМГ. 

 

 

  

РІЗНЕ 

 

В різному розглянули проблематику, щодо незаконних рубок на території 

Дрогобицького лісогосподарського підприємства. Після активного обговорення 

внесли пропозицію: прийняти до відома інформацію Кулинича О. Доручити 

Кулиничу О. підготувати інформацію на наступне засідання ГР стан розгляду 

даного питання правоохоронними органами. 

 

Голосували:  

ЗА - 32 

ПРОТИ  - 0 

УТРИМАЛИСЬ - 0 

 

 

 

Головуючий доповів, що повістка дня засідання ГР вичерпана та оголосив 

про закриття засідання ГР.  

Голосували:  

ЗА - 32 

ПРОТИ  - 0 

УТРИМАЛИСЬ - 0 

 

 

 

 

 


